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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Méltányosnak tartja-e a kormány a készpénzbefizetési
díj bevezetését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány az elmúlt időszakban több olyan lépést is tett, amely a készpénz használatot igyekszik
visszaszorítani.  Erre  friss  példa  a  Volánbuszoknál bevezetett  szabály,  miszerint  a  buszon
készpénzért történő menetdíj fizetést adminisztrációs díj (200 Ft) megfizetéséhez kötné. 

A  készpénzzel  szembeni  woke-ista  "pénzkultúra"  újabb  gyöngyszeme  az  OTP  Bank,  amely
hirdetménye szerint 2024. február 1-jétől a nem saját számlára történő pénztári készpénzbefizetések
után készpénzbefizetési díj kerül felszámításra a befizetőnek. A díj mértéke a befizetett összeg 0,6
százaléka, de minimum 1 500 forint lesz, de bevezetéskor akció keretében a befizetett összeg 0,5
százalékáért, minimum 1 000 forintért lehet befizetni. Ilyen összegű sarc - hiszen az 1500 Ft-os
vagy 1000 Ft-os díj közepes mértékű befizetés esetén arányában ennek tekinthető - méltánytalan és
talán túl is lépi azokat a kereteket, amelyet a bank saját gazdálkodásában szabadon megengedhet. 

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

• Méltányosnak és arányosnak tartja-e a kormány az OTP Bank újonnan megfogalmazott 
készpénzbefizetési szabályait?

• Miért üldözi a kormány mindenhol a készpénzzel való fizetést?
• Vizsgálja-e a kormány a Volnábusz vagy az OTP Bank szemmel láthatóan is káros 

gyakorlatát?
 

Várom érdemi válaszát! 

dr. Lukács László György

Jobbik-Konzervatívok


